
Referat af Brugerrådsmøde d. 22/8 – 2024 

Deltagere: Inge R., Keld, Jens Christian, Annalise, Bjarne, Lise og Britt 

Afbud: Hanne S., Lisa H., Inger R., Gunnar Nielsen og Hans Jørgen Aarøe og Maria 

 

1. Dagsordenen blev godkendt. 
2. Ordstyrer: Keld 
3. Referent: Britt 
4. Godkendelse og underskrivning af seneste referat. 
5. Orientering fra udvalgene. 

Datastuen:  
Bjarne sætter gamle PC’ere i stand. Hvis I kender nogen, der kunne være interesseret i 
sådan én, henvend jer endelig til Bjarne.  
Han er i IT – CAFÈ (foregår i datastuen) om onsdagen kl. 10-12. 
Der er pt. 2 deltagere på holdet om mandagen og 6 hos Arne om tirsdagen. 
Butikken: 
Butikken tager nu imod MobilePay. Ikke så mange kunder bruger det endnu.  
Arrangementsudvalget: 
”Revysangens Genklang” var en succes med ca. 45 deltagere. Det var meget 
underholdende med nedslag i revyens historie og skønne sange. Positive tilbagemeldinger 
blev modtaget efterfølgende.  
Der er ca. planlagt ét arrangement om måneden helt indtil marts 2025. 

6. Orientering fra Maria / Aktivitetskonsulent: 
Britt har bud med fra Maria. Vedr. Midtgården/Toften, som har været lukningstruede. 
Lukningen er droppet.  
I stedet er kommunen i dialog med dem om alternative løsninger for at spare på huslejen. 
Der er en proces i gang omkring dette. Alle andre aktivitetshuse gik fri.  

7. Ingen tilstede fra Ældrerådet. 
8. Orientering fra Annalise om udkast til det halvårlige regnskab i butikken. Der et lille 

overskud. Keld spørger om køb og salg af varer ved arrangementer. Dette tages op som 
selvstændigt punkt.  
Udkast til det halvårlige regnskab Brugerrådet: Der er underskud på arrangementerne, 
men det er dog forventet.  

9. Opfølgning på Mobilepay Erhverv: 
Bjarne fortæller at det nu både er Vennerne og butikken, der har MobilePay. Det kører 
uden problemer. Brugerrådet har endnu ikke deres eget MobilePaynummer.  
1% af beløbet på hver transaktion er gebyr til MobilePay. (Eksempel: Hvis jeg køber for 100 
kroner, er 1 krone gebyr til MobilePay) Bjarne opretter efter aftale Brugerrådet til 
Mobilepay.  
 
 



10. Opfølgning på hjemmesiden. 
Bjarne viser os den foreløbige hjemmeside, som Jens Åge fra Toften er behjælpelig med at 
lave. Det ser rigtigt flot ud. Det er meget smart lavet!! Nogle knapper, fx ”Plejehjemmet 
Olivenhaven” og ”caféteriet” linker direkte hen til kommunens hjemmeside.  
Der tales om, at holdlederne fra de forskellig hold kan stå med navn og telefonnummer og 
en beskrivelse af deres hold. Dette (navn og nummer) skal drøftes på holdledermøde, da 
der skal gives samtykke fra hver enkelt om offentliggørelse af navn og nummer på nettet.  
Når det kommer op at køre, skal de enkelte holdledere melde tilbage til Bjarne vedr. 
ændringer/ledige pladser og lign.  
Skal selvtræning have en knap?  
Vedr. Brugerrådets egen knap: Der skal også gives samtykke til hvad man vil have på af 
oplysninger. 

Der er stor applaus til Bjarne for et MEGET FLOT stykke arbejde, både selve siden og opbygningen, 
men også formidlingen omkring dette! Det ser virkelig godt ud og er gennemtænkt. TAK til Bjarne 
😊 

 
Britt undersøger hvordan der kan linkes til det visiterede tilbud.  
 

11. Seniorfestival d. 4/10 - Information fra Maria:  
Hun har lagt foldere i standeren om Seniorfestivalen, som foregår d. 4/10 i Parkhallen i 
Kolding. Der er beregnet 1 bord/stand til Olivenhaven.  
Der er 2 hold repræsenteret indtil videre: Madholdet og Urtesnapsholdet. Keld vil 
undersøge, om Bjarne fra Træholdet kan/vil være med. Keld tager først kontakt til Maria, 
da træholdet formelt hører til under Ældresagen. Temaet er ”Mande-aktiviteter”. 
 

12. Dato for Brugerrådets generalforsamling 2025 fastsættes til  
onsdag d. 19. februar 2025 kl. 14.00  (Formøde kl. 13.00) (Konstitueringsmøde kl. 15.30) 
Annalise fortæller, at hun stopper som kasserer, men kan genvælges som alm. Medlem. 
 

13. Holdledermøde:  
Det er ved at være længe siden, der har været afholdt et møde for holdlederne.  
Sidste gang var der flere, der satte pris på at møde hinanden og høre nyt fra huset og 
aktivitetskonsulenten fra kommunen. 
Dato fastsættes til onsdag d. 23/10 kl. 13 – 15. 
Britt spørger Hanne C., om hun kan deltage og om huset evt. giver kaffe og kage. 
 

14. Punktet rekruttering af nye medlemmer til Brugerråd og Arrangementsudvalg skydes til 
næste gang. Alle opfordres til at tænkte over hvordan vi kan gribe det an.  

15. Intet til eventuelt. 
16. Næste møde: Tirsdag d. 12. november 2024 kl. 10.00 – 12.00 i mødelokalet./Britt  

Tak for i dag!! 


